

# Collaborative Insights: Advancing Substance Use Health and Mental Health Initiatives



Mental Health  
Commission  
of Canada



Canadian Centre  
on Substance Use  
and Addiction

Substance use health and mental health can be closely connected, and many people face challenges relating to both.

Over the past few years, the Canadian Centre on Substance Use and Addiction and the Mental Health Commission of Canada have collaborated on several initiatives to better understand the state of the evidence and best practices regarding substance use health, mental health and concurrent concerns.

To learn more about these initiatives, visit [SubstanceUseAndMentalhealth.ca](https://SubstanceUseAndMentalhealth.ca).



Scan to visit

[SubstanceUseAndMentalHealth.ca](https://SubstanceUseAndMentalHealth.ca)

# Faire avancer ensemble les initiatives en santé mentale et en santé liée à l'usage de substances



Commission de  
la santé mentale  
du Canada



Centre canadien sur  
les dépendances et  
l'usage de substances

Les liens unissant la santé mentale et la santé liée à l'usage de substances sont parfois très étroits, et de nombreuses personnes vivent des difficultés les concernant toutes deux.

Au cours des dernières années, le Centre canadien sur les dépendances et l'usage de substances et la Commission de la santé mentale du Canada ont collaboré à plusieurs projets afin de mieux connaître les données probantes et les bonnes pratiques en matière de santé mentale, de santé liée à l'usage de substances et de troubles concomitants.

Pour en savoir plus sur ces projets, consultez le site [UsageDeSubstanceEtSanteMentale.ca](http://UsageDeSubstanceEtSanteMentale.ca)



Balayez le code pour consulter le  
**[UsageDeSubstanceEtSanteMentale.ca](http://UsageDeSubstanceEtSanteMentale.ca)**